
Aan de leden van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

 

 

Den Haag, 9 december 2024 

 

 

Geachte collega’s, 

 

Mensen staan centraal in de relatie overheid en burger. Dit uitgangspunt 
is belangrijk bij de uitoefening van het ambt van Staatssecretaris Herstel 

en Toeslagen. De voordracht voor dit ambt betekent veel voor mij. In een 

vroeg stadium heb ik bij het toeslagenschandaal gewaarschuwd voor 
onrecht en ik zal mijzelf maximaal inzetten om ook bij het einde de cirkel 

rond te maken door het hoofdstuk herstel af te kunnen sluiten. Het 
toeslagenschandaal heeft ook pijnlijk duidelijk gemaakt dat er een nieuw 

stelsel moet komen. Het wordt tijd dat hierin concrete stappen gezet 
worden om te vereenvoudigen en inkomenszekerheid meer te 

garanderen. 

Mijn motivatie zit in onrecht aanpakken als ik het zie en omkijken naar 
mensen. Het afgelopen jaar als Kamerlid voor NSC heb ik me intensief 

beziggehouden met de thema’s die me aan het hart gaan: goed bestuur 

en rechtsbescherming. Trots op de resultaten die ik heb geboekt zoals de 
motie over een uniforme AVG grondslag, een Herstel- en Compensatietop 

en het bijdragen aan oprichting van de Tijdelijke Commissie Grondrechten 
en Constitutionele Toetsing. Mijn ervaring in de Kamer heeft mij bewezen 

hoe belangrijk het is dat politiek, beleid, de uitvoering, de rechtspraak en 
de dagelijkse realiteit in het leven van mensen met elkaar verbonden zijn 

en blijven. 
 

Deze regering wil werk maken van de hersteloperatie toeslagen en de 
vereenvoudiging van het toeslagenstelsel. Dit zijn twee grote opdrachten 

waar ik mij zeer om bekommer. Mijn betrokkenheid bij het 
toeslagenschandaal heeft mij diep geraakt. Het is pijnlijk om te zien hoe 

het falen van ons systeem het leven van velen heeft aangetast. Het 
onrecht dat is aangedaan moet hersteld worden. Hierbij geldt, wat mij 

betreft, dat de meest ernstig gedupeerden versneld herstel verdienen. Dit 

om door te gaan met hun leven: het onrecht voorbij helpen. En niet alleen 
zij; ook de organisatie van Financiën, alle medewerkers, iedereen moet 

door.  
 

Dit vergt inzet van mijn kennis, ervaring, maar bovenal van mijn positief 
kritische houding. Ik durf mijn twijfel of mijn vragen onder woorden te 

brengen, het te zeggen als ik het gevoel heb dat zaken niet logisch of 
kloppend lijken. Dit is teruggekomen in mijn werk voor de Belastingdienst 



en mijn werk als rechter. Ik stond en sta voor het werk dat ik verricht heb 
en zal dat blijven doen; ik neem mijn normen en waarden en ook die van 

NSC mee bij de uitoefening van het ambt van Staatssecretaris. 
 

Beste collega’s: ik zie uit naar de voortzetting van de samenwerking met 
u hier in de Tweede Kamer in mijn nieuwe hoedanigheid. Ook kijk ik er 

naar uit om mij, samen met de professionals van het ministerie van 
Financiën, in te zetten voor de hersteloperatie en een nieuw 

toeslagenstelsel. 
 

Tot slot wil ik u te zeggen dat ik uitzie naar onze nadere kennismaking 
tijdens de hoorzitting van 10 december 2024. 

 
 

Hoogachtend, 

 

Sandra Palmen 

 


